
Tour Code: TBC

Thailand
泰国

7D6N
走入泰国皇朝之旅

(进曼谷，出清迈)
JOURNEY INTO THE THAI DYNASTY

(IN BANGKOK, OUT CHIANG MAI)

Wat Chaiwatthanaram
柴瓦塔那兰寺

Wat Chaiwatthanaram
柴瓦塔那兰寺

Silver Temple
素攀寺

Silver Temple
素攀寺

Pha Chor Grand Canyon
帕佐峡谷

Pha Chor Grand Canyon
帕佐峡谷

House Water Lilies
彭世洛府莲花园

House Water Lilies
彭世洛府莲花园



Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

The Terracotta GardenThe Terracotta Garden
南邦逛陶艺花园咖啡屋南邦逛陶艺花园咖啡屋

Sukhothai Historical ParkSukhothai Historical Park
素可泰历史古迹公园素可泰历史古迹公园

Wat Chan Tawan TokWat Chan Tawan Tok
陈塔万托寺陈塔万托寺

TOURIST ATTRACTIONS:

D1 DEPARTURE a BANGKOK
b (1.5h) AYUTTHAYA (MOB/L/D)

 Premium Outlet Ayutthaya
 Wat Phanan Choeng 
 Wat Mahathat
 Wat Chaiwatthanaram (Include Thai Costume Experience)

D2 AYUTTHAYA b (2.5h) 
NAKHON SAWAN (B/L/D)

 Wat Muang (Photo Stop)

 Wat Khun Inthapramun (Sleeping Buddha)

 Wat Tha Sung
 Dragon Statue Park (Photo Stop)

 Pasan Bridge

D3 NAKHON SAWAN b (2.5h)
PHITSANULOK (B/L/D)

 Nakhon Sawan Hill
 Wat Khiriwong
 Wat Chan Tawan Tok
 Wat Phra Si Rattana Mahathat Woramahawihan
 House Water Lilies 

D4 PHITSANULOK b (2h) SUKHOTHAI
(B/L/D)

 Sukhothai Historical Park By Buggy
 Wat Si Chum

D5 SUKHOTHAI b (4h) LAMPANG
(B/L/D)

 Wat Phiphat Mongkhon
 Lampang Horse-carriage Experience (30 Min)

 Lampang Ceramic Factory Museum (DIY Painting)

 Wat Phrathat Lampang Luang

D6 LAMPANG b (3h) CHIANG MAI
(B/L/D)

 The Terracotta Garden
 Mae Wang National Park - Visit Pha Chor Canyon 
 Silver Temple
 Tuk Tuk Experience In Chiangmai Old City

SCHEDULE

NAKHON SAWAN
 Wat Khun Inthapramun -  Wat Khun Inthapramun is ancient temple that was constructed 

during the Sukhothai period, its vast size still outlined by brick ruins. The largest and longest 
reclining Buddha statue in Thailand, 50 meters from topknot to feet, is enshrined here. 
Originally, the reclining Buddha image was housed in the image hall, or Wihan, but after a fire 
raged through the temple, the image was abandoned to the elements for hundreds of years.

 Wat Tha Sung - build in Ayutthaya period with only a small temple on the ground, a later 
restoration took place with many interesting additions, including the murals inside the temple 
painted by local crafsmen depicting the story of Buddha and a square structure with four arches 
and a pyramid-shaped roof which houses a replica of a Phra Buddha Chinnaraj image and the 
undecomposed body of Luang Pho Ruesi Lingdam.

SUKHOTHAI
 Wat Si Chum -  The name of the temple translates to “temple of the Bodhi tree”, was built in 

1890 during the reign of King Rama V by wealthy Burmese people, Jong Taka U Yo, his son in 
law, U Mong Yee, and the stepmother, Pom Boriboon.The roofless mondop building enshrines 
a huge Sukhothai style Buddha image named Phra Achana. The Phra Achana is the largest 
Buddha image in Sukhothai measuring 15 meters high and 11 meters wide.Phra Achana 
translates to “He who is not frightened”. The image’s name is known from a stone inscription 
that was discovered during excavations at the Wat Si Chum. It is a temple with beautiful 
Burmese art inside including a gold pagoda of Mon-Burmese art. The Buddha's relics which 
were brought from Myanmar in 1906 are inside. 

CHIANG MAI
 Pha Chor Canyon -  Pha Chor grand canyon is located in Doi Lo District, under the 

supervision of Mae Wang National Park. It is a natural phenomenon caused by the erosion of 
Wind and rain until the land is believed to be hundreds of years ago. On a thousand years ago, 
this area used to be the passage of the Ping River which is observed from the lump The 
rounded pebbles were scattered in a large amount of soil until the Ping River changed its 
direction and flowed through another place.

AYUTTHAYA

 Wat Phanan Choeng -  Predates the founding of Ayutthaya. The temple is Buddhist but also 
has a Chinese character in side and around it are numerous Chinese Temples for numerous 
Chinese Gods and other Deities. 

 Wat Mahathat -  If you are travelling in Thailand for any length of time, there is one iconic 
image that you may see crop up time and again on postcards and in guide-books. The 
photograph of a Buddha head entwined within the roots of a tree is one of the most recognisable 
images from Thailand, and this is why Wat Mahathat become famous.

✓ 6 Breakfast / 6 Lunch / 6 Dinner
Special Cuisine:
★ Thai Cuisine      ★ Local Famous Noodle ★ Dinner On Traditional Wooden Boat
★ Thai Shabu Buffet      ★ Michelin Khao Soi ★ Khanotke Dinner With Cultural Show

HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)
✓ Classic Kameo Hotel & Serviced Apartments, Ayutthaya or similar class     x 1 Night
✓ The Paradiso JK Design Hotel or similar class         x 1 Night
✓ Grand Riverside Hotel or similar class          x 1 Night
✓ Sukhothai Treasure Resort and Spa Hotel or similar class       x 1 Night
✓ Tree Tara Hotel or similar class         x 1 Night
✓ Movenpick Suriwongse Hotel Chiangmai or similar class        x 1 Night

D7 CHIANG MAI a DEPARTURE 
(B/MOB)

 Free At Own Leisure Until Transfer To Airport

Group Size

2 VIP van + 1 guide + 1 Tour Leader 

2 VIP van + 2 guide + 1 Tour Leader 

Arrangement

10 - 13 pax

14 - 17 pax

* Advise luggage not bigger than 24 inch



  

  

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

第一天
出发 a 曼谷 b (1.5小时) 阿瑜陀耶

(机上用餐/午/晚)

 阿瑜陀耶名牌购物中心
 大城府三宝公寺（帕南春寺）

 玛哈泰寺（树中佛）

 柴瓦塔那兰寺（泰服体验）

第二天 阿瑜陀耶 b (2.5小时) 北榄坡府
(早/午/晚)

 廊曼寺（打卡站）

 坤茵巴汶寺（佛睡）

 塔孙寺
 那空沙旺天堂公园（打卡站）

 巴山桥

第三天
北榄坡府 b (2.5小时) 彭世洛府 

(早/午/晚)

 那空沙旺府山
 基里旺寺
 陈塔万托寺
 哇拍史拉达那玛哈它寺
 彭世洛府莲花园

第四天 彭世洛府 b (2小时) 素可泰 (早/午/晚)

 素可泰历史古迹公园
 西昌寺

第五天 素可泰 b (4小时) 南邦府 (早/午/晚)

 披发孟坤寺
 南邦马车游城（30分钟）

 南邦府陶瓷博物馆（含手工绘画）

 菩叻南邦銮寺

第六天 南邦府 b (3小时) 清迈 (早/午/晚)

 南邦逛陶艺花园咖啡屋
 湄旺国家公园- 参观帕佐峡谷
 素攀寺
 乘坐嘟嘟游清迈古城

第七天 清迈 a 回程 (早/机上用餐)

 自由活动至送往机场

Wat ChaiwatthanaramWat Chaiwatthanaram
柴瓦塔那兰寺柴瓦塔那兰寺

Wat Phanan ChoengWat Phanan Choeng
大城府三宝公寺大城府三宝公寺

Wat Si ChumWat Si Chum
西昌寺西昌寺

观光景点：

 大城府三宝公寺 - 又名巴南清庙，濒河而立。寺前有白色园尖佛塔，高约15米。
佛殿里有一座坐禅佛像，正面宽14米，高19米，宽20.17米，外镀金色，泰人称为 
“銮抱多”（意思是非常大的佛像）。

 大城府玛哈泰寺 - 大城的代表风景照片，最知名的就是位於WAT PHRA 
MAHATHAT 玛哈泰寺的树中佛，也是大城必到的旅游景点，建於西元1374年的玛
哈泰寺，也 是大城最古老的庙寺之一。

大城府

 坤茵巴汶寺 - 建於大城皇朝初期，為素可泰時期的古老佛寺。坤茵巴汶寺是紅統
府三大靈驗寺廟之一。寺內供奉一尊臥佛像，長約50米，是全泰國最大的露天臥
佛。

 塔孙寺 - 建于阿瑜陀耶王朝, 于1968年由一名叫PRARACHAPROMAYAN的僧侣重
新修复。其最大的特色是一座高100米的水晶庙，供奉着CHINNARAT佛像。宝座上
装饰着华丽的镜面玻璃马赛克。天花板上有119盏水晶吊灯。离塔孙寺不远处还有
一座黄金城堡，是一座三层建筑，每层都有一个拱门，上面装饰着佛像。金色城
堡 充 分 运 用 泰 式 花 纹 的 图 形 ， 整 座 建 筑 用 金 箔 装 饰 ， 代 表 着 信 众 们 对
PRARACHAPROMAYAN僧侣的尊崇,而PRA RAJPROMYANTHERA的尸身也保存在这
座寺庙内。

北榄坡府

 西昌寺 - 名字意译为「菩提樹之寺」，由缅甸人于1890年建立。這個古代道址因
為一尊大坐佛而聞名。坐佛的兩膝之間距離有十一點三公尺寬，幾乎佔滿了整個
建築物的空間。依據古碑文記載，佛像的名字是「PRA ACHANA」·意思是「無
所畏懼者」 (ONE WHO IS NOTFRIGHTENED），所以又有人稱祂為「無畏之神」。
西昌寺的建筑风格融合了蘭納与缅甸特色， 可从屋顶雕刻精美的木雕艺术一窥其
艺术之美，被認定為世界文化遺產。

素可泰

 帕佐峡谷 - 帕丘位於清邁湄旺國家公園（MAE WANG NATIONAL PARK）裡，是一
個30米高像羅馬柱子結構的巨大懸崖，有點像小型的美國大峽谷。在一千年前這
個地區是平江（PING RIVER）的一部分，因為平江改道和地球板塊的隆起，再加
上風雨侵蝕，高山變成了懸崖，因而成為清邁特俗的自然景觀。

清迈

✓ 6 早餐 / 6 午餐 / 6 晚餐
风味餐：
★ 泰式风味                ★ 道地著名面条 ★ 泰传统木船享用晚餐  
★ 泰式自助火锅餐                ★ 米其林咖喱面  ★ 帝王餐晚宴 ＆文化表演秀

酒店住宿（6 晚）
✓ 大城府经典凯弥欧酒店或同等级   x 1 晚
✓ 北榄坡JK设计天堂酒店或同等级   x 1 晚
✓ 滨江大酒店或同等级    x 1 晚
✓ 素可泰珍宝度假酒店&SPA或同等级    x 1 晚
✓ 南邦特里塔拉酒店或同等级    x 1 晚
✓ 清迈苏瑞旺斯瑞享酒店或同等级    x 1 晚

团体人数

2 辆VIP厢形车 + 1 导游 + 1 领队 

2 辆VIP厢形车 + 2 导游 + 1 领队

特别安排

10 - 13 人

14 - 17 人

* 建议行李箱不要大于24英寸



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

  曼谷 BANGKOK 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

Thailand : +66

泰国                     : +66

Thailand (CHIANG MAI) - 
Malaysia is 1 hour ahead of Bangkok

泰国（清迈） 标准时差慢马来西亚时间1小时

100 THB = MYR 14

100 泰铢= 马币 14

Voltage - almost always 220 V

电压 - 220伏特

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

THAI BAHT -  THB

泰铢 - THB

A320

* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度

* Major credit cards such as Visa and Master 
card are mostly widely used.

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Summer 夏季
1月 – 12月
Jan to Dec
18℃ - 35℃

Check in Luggage : 20 kg Each guest is allowed one 
piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 
handbag on-board. The main cabin baggage shall not 
exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh 
more than 7kg.
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，
以及托运行李不超过20公斤


